

13天10晚 西班牙 葡萄牙 壮丽游

探索西班牙和葡萄牙

两个国家，无尽惊奇。

从巴塞罗那和马德里的热闹街头，到里斯本的迷人风情，西班牙和葡萄牙带来一段充满文化与风味的旅程。圣家堂的宏伟震撼心灵，塞维利亚缤纷的西班牙广场令人流连忘返，而穆德哈尔建筑中摩尔与欧洲风格的交融之美更是令人赞叹。饱览壮丽风光与地标胜景，品尝地道美食，感受热情好客的氛围。每一个瞬间，都会成为最美的回忆。

第1天 新加坡 > 马德里（机上用餐）

在樟宜机场集合，搭乘航班前往西班牙首都——马德里。

第2天 马德里（西班牙小吃晚餐）

开始马德里市区的全景观光，途经著名地标如西贝莱斯喷泉、市政厅以及太阳门广场，并在古斗牛场前拍照留念。接着参观西欧最大的皇宫——马德里皇宫。

- 如遇国家活动，马德里王宫将不对外开放，且无替代景点安排。

第3天 马德里 > 托莱多 > 马德里（早餐）

前往中世纪西班牙的古都——托莱多。参观圣多美教堂，欣赏画家埃尔·格列柯的杰作《奥尔加斯伯爵的葬礼》。在建于13世纪的托莱多大教堂外拍照留念。之后前往西班牙最大百货公司连锁——El Corte Inglés，享受购物时光。

第4天 马德里 > 塞哥维亚 > 萨拉曼卡（早餐 / 烤乳猪午餐）

参观塞哥维亚，欣赏横跨全城、已有两千年历史的古罗马高架引水道。随后在市政广场及塞哥维亚大教堂前拍照留念。接着前往萨拉曼卡，参观萨拉曼卡新与旧大教堂、萨拉曼卡大学及市政广场。

第5天 萨拉曼卡 > 葡萄牙，法蒂玛 > 里斯本（早餐 / 葡式Piri Piri烤鸡晚餐）

今天入境葡萄牙，前往法蒂玛。参观法蒂玛圣殿，纪念1917年圣母玛利亚显现于三位牧童的神迹。自由参观显现小堂和柏林墙纪念碑。随后继续前往里斯本。

第6天 里斯本（早餐 / 葡式蛋挞小吃）

展开里斯本市区观光，在贝伦塔，发现者纪念碑及杰罗尼莫斯修道院等地标前拍照留念。之后享用地道的葡式蛋挞。您可考虑参加自费项目前往迷人的渔村卡斯凯什、辛特拉，以及欧洲大陆最西端，罗卡角。

第7天 里斯本 > 塞维利亚（早餐 / 中式晚餐）

今天返回西班牙。前往塞维利亚参观西班牙广场，建于1928年，为1929年伊比利亚-美洲博览会而建，是西班牙建筑的杰出典范。接着参观塞维利亚大教堂与吉拉尔达塔，这座融合哥特与摩尔风格的大教堂是世界上最大的哥特式教堂。

第8天 塞维利亚 > 瓜迪克斯 > 格拉纳达（早餐 / 晚餐）

参观位于普鲁列纳的洞穴博物馆，该地是瓜迪克斯地区最著名的洞穴住宅聚集地之一。您可考虑参加自费项目参观位于太阳海岸地区的米哈斯、它是典型的安达卢西亚白墙山城。

第9天 格拉纳达 > 瓦伦西亚（早餐 / 西班牙海鲜烩饭晚餐）

参观宏伟壮观的阿尔罕布拉宫，及其赫内拉利费花园，这是纳斯里王朝建筑与园艺的典范，曾是格拉纳达苏丹的夏季行宫。随后前往西班牙第三大城市——瓦伦西亚。在瓦伦西亚著名地标，艺术科学城前拍照留念。

- 如遇阿尔罕布拉宫关闭或门票售罄，将以品酒活动替代。

第10天 瓦伦西亚 > 佩尼斯科拉 > 巴塞罗那（早餐 / 海鲜晚餐）

漫步于迷人的海滨小镇佩尼斯科拉，它坐落在伸入大海的岩石岬角上，被称为“海之城”。您可考虑参加自费项目参观蒙特塞拉特修道院，内藏古老的黑圣母像，并可欣赏蒙特塞拉特山壮丽全景。

第11天 巴塞罗那（早餐）

开启巴塞罗那城市观光，前往蒙特惠奇山，俯瞰巴塞罗那壮丽的天际线与地中海海岸。途径格拉西亚大道，高迪作品——巴特罗之家和米拉之家。接着参观安东尼·高迪的传世之作——圣家堂，这是世界上最大的未完工天主教堂。随后前往西班牙最大的名牌购物村，拉罗卡购物村，享受自由购物时光。

第12天 巴塞罗那 > 新加坡（早餐）

早餐后，自由活动直至送往机场搭乘航班返回新加坡。

第13天 新加坡

注：*倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。

*重大活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。

*行程顺序如有更改，恕不预先告知。*中文行程若出现出入，将以英文版本为依据。*图片仅供参考用途。

13D10N Spectacular Spain & Portugal

TOUR HIGHLIGHTS

Madrid . Toledo . Salamanca . Fatima . Lisbon .
Seville . Granada . Valencia . Barcelona



8 UNESCO WORLD HERITAGE SITES

10 BREAKFASTS, 1 LUNCH, 6 DINNERS



Speciality Meals:

Tapas, Segovian Roasted Suckling Pig, Piri Piri Chicken,
Portuguese Egg Tarts, Seafood Paella, Seafood Dinner



4 Stars Hotels Throughout

MADRID

- Royal Palace of Madrid (Include Entrance Ticket)

TOLEDO - UNESCO World Heritage Site

- Santo Tome Church (Include Entrance Ticket)
- Toledo Cathedral

SEGOVIA - UNESCO World Heritage Site

- Roman Aqueduct
- Segovia Cathedral

SALAMANCA - UNESCO World Heritage Site

- New and Old Cathedral
- Salamanca University
- Plaza Mayor

FATIMA

- Sanctuary of Fatima

LISBON - UNESCO World Heritage Site

- Belem Tower
- Monument to the Discoveries
- Jeronimos Monastery

SEVILLE - UNESCO World Heritage Site

- Seville Cathedral (Include Entrance Ticket)
- Plaza Espana

GRANADA - UNESCO World Heritage Site

- Alhambra Palace (Include Entrance Ticket)
- Guadix Cave House Museum (Include Entrance Ticket)

VALENCIA - UNESCO World Heritage Site

- City of Arts and Sciences

BARCELONA - UNESCO World Heritage Site

- La Sagrada Familia (Include Entrance Ticket)
- Montjuïc Hill
- La Roca Village Designer Outlet



Discover Spain & Portugal

Two Countries. Endless Wonder.

From the vibrant streets of Barcelona and Madrid to the charm of Lisbon, Spain and Portugal offer a journey rich in culture, flavour, and soul. Be awed by the towering beauty of La Sagrada Família, the colourful Plaza de España in Seville, and the intricate beauty of Mudéjar architecture blending Moorish and European styles. Take in unforgettable views and iconic landmarks, savour local cuisine, and feel the warm hospitality. Every moment is truly unforgettable.



6533 1788 www.hongthai.com.sg

enquiries@hongthai.com.sg

#02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX



6533 1788 www.hongthai.com.sg

enquiries@hongthai.com.sg

#02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX



ROYAL PALACE OF MADRID
THE LARGEST PALACE IN EUROPE



TOLEDO, ANCIENT CAPITAL OF SPAIN
UNESCO World Heritage Site



SEGOVIA, ROMAN AQUEDUCT
UNESCO World Heritage Site



SALAMANCA, PLAZA MAYOR
UNESCO World Heritage Site



1 SINGAPORE > MADRID (Meals on Board)

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Madrid, the capital of Spain.

2 MADRID (Tapas D)

Enjoy a guided panoramic tour of the city, passing by iconic landmarks such as the **Cibeles Fountain, City Hall** and **Gran Via**. Make a photo-stop at the former **Bullring**. Visit the largest palace in Western Europe, the **Royal Palace of Madrid**.

- *In the event of State functions, the Royal Palace will be closed & there will not be any replacement.*

3 MADRID > TOLEDO > MADRID (B)

Take a guided tour of the former capital of medieval Spain, **Toledo**. Visit the **Santo Tomé Church** to see EL Greco's masterpiece, "The Burial of the Count of Orgaz". Make a photo-stop at the 13th Century **Toledo Cathedral**. Enjoy a wonderful shopping experience in Spain's largest department store chain, **El Corte Inglés**.

4 MADRID > SEGOVIA > SALAMANCA (B / Roasted Suckling Pig L)

Visit **Segovia** and marvel at the 2000 years old **Roman Aqueduct** which runs through the city. Make a photo-stop at **Plaza Mayor** and **Segovia Cathedral**. Continue to Salamanca. Enjoy a walking tour to see the **Old and New Cathedral, Salamanca University** and **Plaza Mayor**.

5 SALAMANCA > FATIMA > LISBON (B / Piri Piri Chicken D)

This morning, cross the Portuguese border to **Fatima**. Visit the **Sanctuary of Fatima**, which commemorates the miraculous appearance of the Virgin Mary to three shepherd children in 1917. Spend some free time to explore the **Chapel Of Apparitions** and the **Berlin Wall Monument**. Continue our drive to Lisbon, the capital of Portugal.

6 LISBON (B / Authentic Portuguese Egg Tart)

Enjoy a guided tour of **Lisbon**. Make a photo-stop at the iconic landmarks such as **Belem Tower, Monument to the Discoveries**, and **Jeronimo's Monastery**. Afterwards, enjoy some time to savour the famous **Portuguese Egg Tart**. You may want to join an optional tour to visit the little charming fishing village of Cascais, Sintra and the westernmost point of continental Europe, Cabo Da Roca.

Remarks

- If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
- During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
- Sequence of the itinerary is subject to change without prior notice.
- Images are for illustration purposes only.

7 LISBON > SEVILLE (B / Chinese D)

Make your journey back to Spain. Visit the iconic landmark of **Seville, Plaza De Espana**. Built in 1928 for the Ibero-American Exposition of 1929, it is one of the most stunning examples of Spanish architecture. Visit **Seville Cathedral** and **Giralda Tower**, the largest Gothic cathedral in the world, blending Gothic and Moorish architectural elements.

8 SEVILLE > GUADIX > GRANADA (B / D)

Visit the **Cave Museum** located in one of the main sites of cave houses of Guadix region. You may want to join an optional tour to Mijas, a typical Andalusian hillside white-washed village in the heart of the Costa del Sol region.

9 GRANADA > VALENCIA (B/ Seafood Paella D)

Visit the magnificent **Alhambra Palace** and **Generalife Gardens**, a stunning example of Nasrid architecture and landscaping, was once the summer residence of the sultans of Granada. Continue to Valencia, the third largest city in Spain. Make a photo-stop at the iconic landmark of Valencia, the **City of Arts and Sciences**.

- *If Alhambra Palace is closed to visitors or fully booked, it will be replaced with wine tasting.*

10 VALENCIA > PENISCOLA > BARCELONA (B / Seafood D)

Make a brief stop at the charming seaside town of **Peniscola** known as 'The city of the Sea' as the town sits on a rocky promontory which cuts out into the sea. You may want to join an optional tour to visit the Monastery Of Montserrat which houses the ancient statue of the Black Madonna and also enjoy the breathtaking views of Mount Monserrat.

11 BARCELONA (B)

Enjoy a trip to the top of **Montjuïc Hill**, where you'll be treated to a breathtaking panoramic view of Barcelona's stunning skyline and the Mediterranean coastline. Drive pass the chic **Passeig de Gracia, Casa Batlló** and **Casa Milà**. Visit **La Sagrada Familia**, the masterpiece of the brilliant architect Antoni Gaudí and holds the title of the largest unfinished Catholic church in the world. Spend some free time shopping at **La Roca Village**, the largest designer outlet in Spain.

12 BARCELONA - SINGAPORE (B)

Free at leisure until your transfer to the airport for your flight home.

13 SINGAPORE



LISBON, BELEM TOWER
UNESCO World Heritage Site



SEVILLE CATHEDRAL
UNESCO World Heritage Site



GRANADA, ALHAMBRA PALACE
UNESCO World Heritage Site



BARCELONA, LA SGRADA FAMILIA
UNESCO World Heritage Site

